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Aanwezig: bewoners (leden van de Initiatiefgroep Pegasu)s 

 

Benoemd werd de huidige administratieve indeling van het BES project: Stuurgroep (leidende 

functionarissen van gemeente, Woonwaarts en Alliander) – Projectteam dat beslissingsbevoegd is 

(wederom met leden van gemeente, Woonwaarts en Alliander) – werkgroepen (oa BOF waarin ook 

bewoners uit de buurt deelnemen). 

Het Projectteam heeft aangegeven dat men graag met ‘de bewoners’ wil overleggen. Daarvoor zou 

een bijeenkomst de initiatiefgroep als representant/vertegenwoordiger van de bewoners kunnen 

worden gepland. De leden van de initiatiefgroep Pegasus kunnen aangeven of zij wel / niet aan dit 

overleg deel willen nemen. Theo heeft hierover inmiddels een mail verstuurd en laat dan de lijst van 

deelnemers weten aan het projectteam. Dan kan binnenkort op een avond o.l.v. een onafhankelijke 

voorzitter het gesprek plaatsvinden. 

Verbreding inzet: Theo geeft aan dat hij een kleinere rol in de initiatiefgroep wenst, mede omdat hij 

geen huurder is die veruit de grootste groep is. Theo wordt nu vaak als eerste door oa het 

projectteam aangesproken. Denis oppert het aanstellen van een procesmanager voor de 

initiatiefgroep Pegasus die dan als  eerste aanspreekpunt voor het projecteam zou kunnen dienen. 

Vooralsnog wordt hiervoor het overleg van de initiatiefgroep met het projectteam afgewacht. 

Duurzaam Hengstdal heeft aangegeven op 14 of 21 December een Hengstdalavond te willen 

plannen. Daarbij zouden ook bewoners over het BES-project geïnterviewd kunnen worden. De 

initiatiefgroep vindt dat gezien de vele onzekerheden omtrent het BES-project nu niet het goede 

tijdstip hiervoor is. Theo koppelt dit terug aan Duurzaam Hengstdal (Henk Horsting). 

 

Renate geeft met medewerking van Hans een presentatie over haar laatste 

onderzoeken/bevindingen, die ook met medewerking van de huurders organisatie (Wim Reijnen) tot 

stand zijn gekomen; oa kwam ter sprake:  

- Betalen gebruikers van het BES als vastrecht ook een lager bedrag zoals dit nu het geval is bij een 

gasverbruik van minder dan 500 m3 per jaar? 

- Er is geen duidelijkheid of de afleverset gekocht wordt door de eigenaren of gehuurd. Huren 

heeft het gevolg dat de afleverset met een hoger vastrecht afbetaald moet worden. 

De initiatiefgroep is van mening dat extra rapporten over de financiële aspecten (kosten voor 

huurders en eigenaren) en organisatorische aspecten (coöperatie met uitvoerende warmteBV) door 

twee externe onafhankelijke partijen/bedrijven moeten worden opgesteld. Dit zal in het nog te 

plannen overleg van de initiatiefgroep met het projectteam ter sprake komen. 


